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Z á p i s n i c a  

z 11. zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce 
Diaková, konaného dňa 20. 02. 2025 o 17:00 hod  

v zasadačke OÚ Diaková 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní – ospravedlnení: p. Peter Čelestiak, p. Milan Kohút 

Neskorší príchod: p. Michal Žáčik (prítomný od bodu č. 7) 

 

Program: 

1) Otvorenie 
2) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice a voľba 

návrhovej komisie 
3) Schválenie programu zasadnutia 
4) Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia 
5) Správa o výsledkoch vykonaných tematických kontrol 
6) Správa o kontrolnej činnosti hlavnej kontrolórky obce za rok 

2024 
7) Správa o činnosti obce za rok 2024 
8) Otvorenie dreveného prístrešku k PZ - príprava 
9) Rôzne (napr. premiestnenie kontajnerov a iné) 
10) Záver 

 

PRIEBEH: 

K bodu č. 1: 

1. Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril starosta obce 
PaedDr. Branislav Kohút. Ospravedlnil poslancov Milana 
Kohúta a Petra Čelestiaka, p. Michal Žáčik oznámil krátke 
meškanie. Starosta zhodnotil, že v počte poslancov 4 je 
obecné zastupiteľstvo uznášaniaschopné, nakoľko je na 
zasadnutí nadpolovičná väčšina poslancov. 
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K bodu č. 2: 

Za zapisovateľku bola určená p. Anna Feldsamová.  

Za overovateľov zápisnice starosta navrhol p. Petra Záborského 
a p. Denisu Badáňovú, do návrhovej komisie p. Igora Kohúta a p. 
Michala Žáčika. Následne sa o predloženom návrhu hlasovalo.  

 

Výsledok hlasovania: ZA 4, proti – 0, zdržalo sa- 0. Predložený 
návrh bol schválený. 

 

 

K bodu 3: 

Starosta obce sa ujal pracovnej časti rokovania, pričom prítomní 
hlasovaním schválili predložený návrh programu zasadnutia. 

Výsledok hlasovania: ZA – 4 proti – 0, zdržalo sa- 0. Program 
bol schválený. 

 

 

K bodu č.4 

 Starosta obce skonštatoval, že úlohy z posledného 
zasadnutia (zo dňa 1.12.2024)boli splnené. 

 

 

K bodu 5: 

 Správu o výsledkoch vykonaných tematických kontrol dostali 
poslanci na preštudovanie vopred. P. Ing. Janka Jesenská k nim 
podala krátke vysvetlenie. Poslanci nemali žiadne doplňujúce 
otázky a tak dal starosta správe hlasovať . 

Výsledok hlasovania: ZA – 4, proti – 0, zdržalo sa- 0. 

OZ berie na vedomie Správu o výsledkoch vykonaných tematických 
kontrol 

 

 

K bodu 6: 
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 Správu o kontrolnej činnosti HK obce za rok 2024 takisto 
dostali poslanci na preštudovanie vopred. P. Ing. Janka Jesenská 
k nej podala krátke vysvetlenie. Poslanci nemali žiadne 
doplňujúce otázky a tak dal starosta správe hlasovať . 

Výsledok hlasovania: ZA – 4, proti – 0, zdržalo sa- 0. 

OZ berie na vedomie Správu o kontrolnej činnosti hlavnej 
kontrolórky  obce za rok 2024  

  

K bodu č. 7 

 Správu o činnosti obce pripravil starosta obce, stručne ju 
zhrnul. Poslanci túto správu takisto dostali vopred na 
preštudovanie. Po malých úpravách bude zverejnená na stránke 
obce a je to zároveň aj kronikársky zápis za rok 2024. 

Následne dal starosta o Správe o činnosti obce hlasovať. 

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa- 0. 

OZ berie na vedomie Správu o činnosti obce za rok  2024. 

 

K bodu č. 8: 

 Otvorenie prístrešku za PZ je navrhnuté na 30.4.2025 od 
17:00 hod, kedy bude aj stavanie Mája. Ako občerstvenie bude 
zabezpečené pivo a kofola a malé pohostenie- pagáčiky, koláčiky 

P. Igor Kohút pri tejto príležitosti položil otázku, za koľko 
bude obec tento prístrešok prenajímať na rôzne príležitosti. Po 
krátkej diskusii sa poslanci zhodli na tomto: 

Prenájom pre cudzích občanov, firmy a podobne je 100,00 EUR, pre 
občanov obce je to 20,00 EUR a pre obecné zložky a OZ je zdarma 

Je ešte potrebné dokúpiť 5-6 kusov súprav lavíc + stolov do 
prístrešku  

 

K bodu č. 9: 

- Starosta obce informoval poslancov o potrebe nahlásenia 
termínov vývozu BIO odpadu z obce . Poslanci sa zhodli na prvom 
vývoze 28.3.2025 a poslednom 31.10.2025. 

- Starosta informoval poslancov, že termín športových hier 
samosprávy je tento rok 06.06.2025 a bude v obci Sučany 

- brigádu na upratanie dolnej kuchyne v PZ organizujeme v utorok 
25.02.2025 od 16:00 hodiny 
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- z lokality Slnečné lány prišla požiadavka od MUDr. V. 
Sadloňovej na doplnenie dopravných značiek, alebo zníženie 
rýchlosti, alebo retardér, alebo inej formy spomalenia dopravy. 

Keďže posledná úprava pasportizácie v tejto lokalite bola 
v októbri 2024 a cesty v tejto lokalite sú súkromné, OZ 
nesúhlasí s ďalším prerábaním dopravného pasportu.  

- OZ zriadilo Komisiu na vyhodnotenie cenových ponúk na nákup 
multifunkčného bagra s príslušenstvom z dotácie poskytnutej na 
tento účel Environmentálnym fondom v zložení: Denisa badáňová, 
Anna Feldsamová, Igor Kohút, Peter Záborský a Michal Žáčik.  

Po preštudovaní 5 doručených ponúk bolo zistené, že len dve 
ponuky vyhovovali zadaniu a z týchto dvoch  sa poslanci zhodli 
na ponuke od spoločnosti BONA VIA, s. r. o. Martin, vo výške 
13.683,75 EUR, ktorá je cenovo výhodnejšia. 

Hlasovanie:  

Výsledok hlasovania: ZA – 5, proti – 0, zdržalo sa- 0. 

Komisia odporúča starostovi obce uzatvoriť Kúpnu zmluvu na nákup 
bagra so spoločnosťou BONA VIA, s. r. o., Martin. 

 

 

K bodu 10: 

Toto bol posledný bod programu a starosta poďakoval prítomným 
poslancov a ukončil zasadnutie zastupiteľstva. 

 

V Diakovej dňa 20. 02, 2025 

Zapísala: 

 

Anna Feldsamová      PaedDr. Branislav Kohút
      

zástupkyňa starostu      starosta obce 

 

 

  

Peter Záborský,      Denisa Badáňová, 

I. overovateľ       II. overovateľ 
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